
12 - R O N S A N A . 

Diàieg amb 
el nostre Alcalde 
EN FRANCESC BRUSTENGA 

En arribar a fi d'any, de qualsevoi any, les societats, les empresas i 
àdhuc les families, acostumen a fer balanç, i a fer projectes. A veure corn 
ha anat Tany que s'acaba. i a fer propòsits per millorar-lo en ai venidor. 

Hem cregut per aquest motiu, que era també una bona ocasió per de-
manar a la nostra primera autoritat locai, a l'alcalde, una mica de resum 
de la Vida municipal en aquests últims meses, i les perspectives que te 
de cara al futur. 

Un altre motiu que ens hi ha decidit és que s 'han produit fets que 
la qent moites vegades sap de forma molt parcial, o no sap, i li mteressen 
i que hi han hagut, a través de la mateixa Revista R O N S A N A (novembre del 
19741 i de la primera — i per ara ún ica— reunió informativa municipal que 
va fer-se en el Casal Parroquial el 20 d'abril del mateix 1974, promeses 
d'informacló concreta i periódica que, fins ara, no ha abundat pas massa. 

Amb aquesta intenció. dones, de fer un servei al poblé, i al mateix 
Ajuntament, ens hem dirigit al Sr. Alcalde, En Francese Brustenga, el quai 
ha acceptai molt amablement el diàieg. 

La conversa ha anat aixl: 

— C o m està, en general, l'Ajunta-
ment, ara, respecte a quan vas entrar 
d'Alcalde, dones sabut és qua alesho-
res ja eres conseller? 

— D e s de llavors ençà, hi han hagut 
forces canvis, en tots els aspectes, 
però difieils d'assenyalar. En algunes 
coses s 'ha millorat força, end 'a l t resno 
tant, però en general penso que no ha 
estât negatiu el que s 'ha fet. 

— H i ha hagut algún canvi en el fun-
cionament de l'adminislracìo locai? 
Amb quin sentit? 

— S í , n'hi ha hagut algun, sobretot 
en quant a personal. Primer va ser 
rOfieial Tècnie Administratiu, que a 
més actuava eom a Secretari en fun-
dons , qui va demanar excedencia per 
motius d'incompatibilitat amb mi; 
aquesta va ser provocada, perqué se-
gons el meu entendre i el de la Cor-
poració, les coses no funcionaven eom 
calia i li ho vaig dir. A part que oeu-
pava un Hoc que ja hi havia un altre 
senyor que devia ser-ne responsable. 
Com que a! mateix temps era Secre-
tari del Jutjat, segurament que per un 
millor funeionament, van decidir tras-
lladar aquest a un altre Hoc, quedant 
aixi totalment desHigats Ajuntament i 
Jutjat. 

Després va ser el Sr. Recaptador, 
que en veure que els résultats del seu 
treball no eren els desitjats, es va de-
cidir prescindir deis seus servais, I van 
oeupar-se de la recaptaeiô, altra vega-
da, els funeionaris de dins l'Ajunta-
ment. 

També, però ja més tard, per raons 
de competència, es va creure oportú 
rescindir el contraete amb el senyor 
que des de feia moits anys era l 'Ar-
quitecte municipal (e.p.d.). Anterior-
ment, s 'havien contractai els serveis 
d'un aparellador i un enginyer, que ara, 
Juntament amb el nou arquitecte, es-

pero portaran a terme un treball més 
eficaç respecte a urbanisme, cosa que 
necessitàvem molt, dones en aquest 
aspecte estava tot molt abandonat. 

Com pots suposar, tot això compor-
ta, a ntvell administratiu, un canvi molt 
gran i un funeionament diferent al que 
hi havia abans. 

— E s troben més facíütats, o menys, 
actualment, en els estaments supe-
riors? 

— M a i me n'havia preoeupat d'això, 
però per l'experiència que ara en tinc, 
pue assegurar-te que no és massa di-
fícil; si el que vas a plantejar no són 
«tonteries», sempre t'atenen eorrecta-
ment, i poden aconseguir-se moites co-
ses. També he comprovai que, en el 
fons, el que ells volen són fets; no sé 
si rn'explico, prefereixen que vagis i 
els diguis: «farem això», i no «podem 
fer-ho?» 1 llavors, sino són idees des-
eabellades, et donen moites més faci-
litats; el que és necessari és estar-hi 
molt en contacte, vull dir, anar-los em-
pipant. 

— I en quant a l'any que acabem, 
quins fets destacarles en l'àmbit muni-
cipal i local? 

— E l funeionament de l'empresa mu-
nicipal de transports, tenir el projecte 
del pont de Can Donat per fi aprovat, 
el grup escolar pràcticament acabat, 
l 'ensenyament del català, les obres de 
la plaça... i, en altre nivell, que s 'hagi 
arregiat el Casal, la contractació de 
l 'assistència social, etc. 

—S 'han compiert els propòsits o els 
projectes que tenies un any o dos en-
rera? 

— D e l s propòsits que fa dos anys te-
nia, alguns ja s 'han aconseguit, d'al-
tres estan en camí de realitzar-se i al-

guns s 'han quedat senzillament com a 
propòsits. 

—Per què? 

—Done s , uns per falta de mitjans, ^ 
d'altrés per no haver sapigut com fer-
ho (falta d'informaeió o assessora-
ment, que en aquest cas és el mateix), 
manca de temps i un factor molt im-
portant que hi ha influi't, és que per 
poguer fer algunes coses ha estât ne- f 
cessari desfer-ne d'altres que estaven 
malament i que, un cop arranjades, per-
meteran fer un treball més efieaç i 
més ben fet. 

—Quines són les seccions a les quals 
creus més necessari dedicar-hi atenció 
i esforç? 

— A r a i aquí, en primer Iloe urbanis-
me. De tots és sapigut el problema que 
hi ha, per la quantitat de zones urba- i 
nitzades que tenim sense els servais 
corresponents, així eom tota la resta 
que no ho està però que també neces-
sita moites coses. Després ensenya-
ment i cultura, preferentment cultura, 
dones fins ara no s 'ha fet pràcticament f 
res al respecte, a part de coHaborar 
amb altres entitats que han organitzat 
alguns actes. I després asports. 

— H i ha plaços fixats pel termini 
d'algun projecte important? ^ 

— U n a data concreta, perqué els pro-
jectes que tenim estiguin acabats, no 
hi és, però sí que està previst poguer 
posar en funeionament algun d'ells 
abans no s'aeabi l'any vinent, com: el 
pont de Can Donat, la pista poliespor-
tiva i els teléfons automatics, que mal-
grat no ser una cosa pròpiament de 
j'Ajuntament cal mencionar-la, ja que ' 
será una millora molt important. Ja 
per a més llarg plaç, hi ha prayist i 
ja està encarregat el projecte d'urba-
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